## 聖堂報告 常年期第廿六主日 《教育日》

## 28/09/2025

- 1. 九月份第四主日(即本主日)定為「教育日」。本年的主題為「**祢的諾言就是我的安慰**。」(參詠 119:49-50);今日各台公開感恩祭須舉行第二次募捐,所得款項用作推廣天主教教育事業。請各位鼎力支持!
- 2. 2025年八月份聖堂-收入與支出報告如下:

收入:\$110,255

支出:\$ 56,211

結餘:\$ 54,044

聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持!

3. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」,以鼓勵教友以心神與 真理朝拜,與基督作精神的契合,詳情如下...

日期:10月4日(下星期六)

時間:上午8:15-9:15 (即平日7:40彌撒後)

歡迎教友一起參與。

4. 為本堂年齡 60 歲或以上的教友而設立的長者團體~「納爵納福耆英薈」下次聚會時間及地點如下..

日期: 10月8日(星期三) 時間:下午2:30至4:00

地點:聖堂一樓雅聚軒

報名:聖堂辦事處

5. 本堂 主伴同行義工小組 為慶祝中秋節,將於9月28(今日) 及10月5日舉辦猜燈謎活動。屆時燈謎將會懸掛聖堂走廊 兩側,歡迎各位教友踴躍參與。活動完成後有豐富獎品。

上述所有報告,已張貼於聖堂各出入口,並已上載於 聖堂網頁,歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。 主佑各位!

## St. Ignatius Chapel Announcement Twenty-sixth Sunday in Ordinary Time 《Education Day》 28th September 2025

- 1. The fourth Sunday of September, that is today, is designated as "Education Day." This year's theme is "Your word is my comfort." (See Psalm 119:49-50). A second collection is to be taken up today with the intention to promote Catholic education. Please lend your strong support!
- 2. The financial report of our Chapel for August 2025 is as follows:

Income : \$110,255 Expenses: \$56,211 Surplus : \$54,044

Thank you for your generous support.

- 3. The Adoration of the Blessed Sacrament for October 2025 will take place on Saturday, October 4, from 8:15 AM to 9:15 AM, immediately following the daily Mass at 7:40 AM. All parishioners are warmly invited to join us for this special occasion.
- **4.** The upcoming meeting of the St. Ignatius Chapel senior group will be held on **October 8 (Wednesday)** from 2:30 PM to 4:00 PM in the Faber Room on the first floor of St. Ignatius Chapel. Registration can be made at the Chapel Office.
- 5. The volunteer group of our chapel will hold a lantern riddle event to celebrate the Mid-Autumn Festival on September 28 (Today) and October 5. The riddles will be displayed along both sides of the church corridor, and all parishioners are warmly invited to participate. There will be prizes after the event.

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!

## 聖依納爵小堂 - 收支報告 St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement

日の5年 Year 8 月 Month)

項目 Items (*=其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	106,005-		
教友奉獻	3,000-		
Donation from Church members	3,000	Cara and Cara	
公教報 KKP, Sunday Examine	1.250-	2.160-	
借用場地			
Booking Classrooms		1	
司鋒津贴		75.000	
Allowance for Priests	Marie 1	22,000-	
司鐸謝金		9.300-	
Surplus for Priests		9,300-	
同工津贴/交通費		9,520-	
Allowance for Staff / Helpers		1,520-	
小堂團體培育津貼			
Allowance for Formation			
通訊/電費		t 2110	
Phone & Electricity Bill		3,240-	
文具/郵賣		1100	
tationery/Stamp		5,240- 459-	
豊儀用品			
rticles for Liturgical		2,532	-
			-
の禮委借白衣(徐神女)		5.000	-
liscellaneous 阮執事/		7,000	
修及保養		The state of the s	
pairs & Maintenance		Maria and	531
			7
			- 1
-		n-menonanananan	1000
		100000000000000000000000000000000000000	70-2
		AND THE PERSON NAMED IN	0
			1,000
		Sales Carried	(180)
	100000000000000000000000000000000000000	- Contention of	the same
th Total	IIA stt	11/21	1 +110
数 Total	110,255	>0,×//	- 24,0

/ Sille